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 Zápisnica  

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horné Obdokovce, konaného 

dňa 29. septembra 2015 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:       Starostka obce - MVDr. Jana Martonková 

Poslanci: Marián Beneš, Ľubica Balajková, Stanislav Grznárik, Eva Kováčiková, 

Gabriela Macháčová, Jozef Sedlár, Alena Sopková 

 

Neprítomní:   Ladislav Kolmokov, Ing. Rastislav Velič  

 

Ďalší prítomní: Ing. Monika Laciková, zapisovateľka 

       

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2015 

4. Návrh na uskutočnenie inventarizácie, vymenovanie inventarizačných komisií 

5. Organizačné záležitosti 

6. Návrh na uznesenie 

7. Ukončenie 

 

Program poslanci jednohlasne schválili v tomto znení. 

 

K bodu 1. Otvorenie 

Piate zasadnutie OZ  otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková. Privítala 

všetkých prítomných. Ospravedlnení poslanci: Ladislav Kolmokov, Ing. Rastislav Velič. 

Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 7 a OZ je uznášania schopné. 

 

Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. Grznárika a p.  Macháčovú.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Navrhnutých overovateľov poslanci jednohlasne schválili.  

 

Za členov návrhovej komisie navrhla starostka obce: p. Balajkovú, p. Beneša a p. Kováčikovú 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Navrhnutých členov návrhovej komisie poslanci jednohlasne schválili.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  
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K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení  

Starostka  vyzvala Ing. Pozdecha aby predniesol správu o kontrole plnenia uznesení zo 4. 

verejného rokovania OZ. Ing. Pozdech posúdil vývoj podielových daní, ktorý označil za 

priaznivý. Správa je priložená k zápisnici a berie sa na vedomie.   

 

K bodu 3. Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2015 

Starostka predniesla informáciu - čerpanie rozpočtu za I. polrok 2015, je priložené k zápisnici.  

Informovala, že údaje sú k 30. 6. 2015. 3. Kvartál bude zhodnotený na ďalšom zasadnutí OZ.   

Správa sa berie na vedomie.  

 

K bodu 4. Návrh na uskutočnenie inventarizácie, vymenovanie inventarizačných komisií 

Starostka informovala, že v zmysle zákona dáva príkaz na vykonanie dokladovej a fyzickej 

inventarizácie. Na inventarizáciu bude vymenovaná ústredná inventarizačná komisia (ďalej len 

ÚIK) a čiastkové inventarizačné komisie. Boli navrhnutí títo členovia: 

Predseda ÚIK – p. Macháčová. Členovia ÚIK – p. Beneš, p. Grznárik.  

 

Čiastkové komisie: 

Budova obecného úradu  – p. Balajková, p. Sedlárová Gabriela, p. Jánošová 

Rozvoj – p. Kováčiková, p. Haňová, p. Chovancová, p. Hricová. 

ZŠ s MŠ – p. Beneš, Mgr. Martonková, Mgr. Dobiášová 

Senior n. o. – p. Sopková, p. Šmičeková, p. Kučerková 

Prevádzka – p. Sedlár, p. Milata, p. Büngener 

Požiarna zbrojnica – p. Sedlár, p. Ažaltovič Erik, p. Konya 

CO sklad  – p. Kolmokov, Mgr. Kišac, Ing. Laciková 

KD a dom smútku H. Obdokovce aj Obsolovce – p. Macháčová, p. Sedlárová Gabriela,  

p. Zelísková 

Zdravotné stredisko – p. Balajková, p. Bezeková, p. Sedlárová Gabriela  

OTJ – p. Grznárik, p. Gális Peter, p. Milata, p. Svoboda Ivan  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh  na uskutočnenie inventarizácie a vymenovanie 

členov inventarizačných komisií.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci jednohlasne schválili príkaz starostky na  vykonanie inventarizácie k 31. 12. 2015 

a vymenovanie členov inventarizačných komisií.  

 

K bodu  5. Organizačné záležitosti 

 

 Informácia Ing. Kraloviča o postupe individuálnej bytovej výstavby.   

 

Prítomní si vypočuli informáciu Ing. Kraloviča o príprave územného rozhodnutia na 

individuálnu bytovú výstavbu a v diskusii informovali o ďalšom postupe, prípadných 

komplikáciách a problémoch bytovej výstavby (splašková kanalizácia, prekládka 

elektrického vedenia, prístupové cesty) 

Starostka informovala, že pri zväčšení obytného územia o viac ako 2 ha zo stavebného 

zákona vyplýva povinnosť vypracovať územný plán obce. Investícia do územného plánu sa 

predpokladá do 20-25 tis. eur. Príprava a realizácia môže trvať niekoľko rokov. Na prípravu 
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územného plánu je možnosť získať dotáciu. Územné rozhodnutie pokrýva individuálnu 

bytovú výstavbu. Bytové jednotky sa budú riešiť samostatne po rozhodnutí spôsobu 

financovania.  

 

Informácia sa berie na vedomie.  

 

 Návrh na schválenie žiadosti o poskytnutie podpory formou dotácie z  

enviromentálneho fondu na rok 2016, B 2.2 POD-ZD2/obnova a tvorba zelených 

verejných priestranstiev a zelených zón v zastavanom území 

 

Starostka informovala, že program umožňuje získať peniaze na obnovu a tvorbu verejného 

priestranstva. Ide o bývalé ihrisko starej školy za ústavskou bytovkou. Projektová 

dokumentácia je vypracovaná, dotáciu je možné získať maximálne v sume 5000,- eur, 

spoluúčasť je 5% čo je 250,- eur.  

Verejné priestranstvo by slúžilo na športové a kultúrne podujatia. Vysadila by sa zeleň. 

V minulosti tento priestor slúžil na kultúrne podujatia.   

Poslanec Beneš vyjadril nespokojnosť s umiestnením projektu, všetko nové čo robíme 

schovávame, prečo sa tým nepochváliť a nedať to na iné priestory. Navrhol využiť priestor 

na prevádzke alebo pri KD.   

Poslanec Sedlár tiež navrhol priestor v parku pri KD za ústavskou bytovkou nie je vhodné 

prostredie vzhľadom na blízkosť družstva. Poukázal na smrad a muchy.    

Podobne sa vyjadrila poslankyňa Kováčiková, ktorá tiež navrhla areál KD. S tým, že v 

prípade nepriaznivého počasia sa môže presunúť do KD.  

Starostka vysvetlila, že projektová dokumentácia je vypracovaná na konkrétnu parcelu 

s možnosťou využitia pôvodnej spevnenej plochy. Priestory sú z hľadiska bezpečnosti 

vzdialené od cesty, čo v areáli KD a parku pri pomníku je nevýhodou. Poslanci iný návrh 

v dostatočnom časovom predstihu nepredložili.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za schválenie podania žiadosti o poskytnutie podpory 

formou dotácie z  enviromentálneho fondu na rok 2016, B 2.2 POD-ZD2/obnova a tvorba 

zelených verejných priestranstiev a zelených zón v zastavanom území 

   

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Macháčová, p. Grznárik, p. Sopková, p. Kováčiková 

PROTI: p. Beneš 

ZDRŽAL SA: p. Sedlár 

 

Návrh na schválenie žiadosť o poskytnutie podpory formou dotácie z  enviromentálneho 

fondu na rok 2016, B 2.2 POD-ZD2/obnova a tvorba zelených verejných priestranstiev 

a zelených zón v zastavanom území 

  

 Informácia SEK, KOVP a Komisia pre šport, kultúru a duchovno  

 

Starostka predložila pre KOVP oznámenie MVDr. Pípaša a informáciu p. Farkašovej 

a požiadala KOVP o prerokovanie. Oba dokumenty sú priložené k zápisnici.  

Poslankyňa Kováčiková bola informovaná o incidente MVDr. Pípaša a navrhuje, aby žiadosť 

riešila komisia.  

 

Pre SEK a školstva starostka predložila žiadosť rímskokatolíckej cirkvi o príspevok na 

opravu strechy kostola v Obsolovciach, a žiadosť o predĺženie prenájmu obchodných 

priestorov p. Mokrej. Obe žiadosti sú priložené k zápisnici.  
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Predsedkyňa SEK a školstva p. Kováčiková navrhla, aby sa žiadosť o príspevok na opravu 

strechy prerokoval a vyriešil aktuálne na zastupiteľstve z dôvodu akútneho stavu strechy na 

kostole.  

Členovia sa vyjadrili, že žiadosť prerokujú. Poslankyňa Kováčiková navrhla za SEK schváliť 

žiadosť o príspevok vo výške 700,- eur.   

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK, schváliť žiadosť rímskokatolíckej cirkvi 

na opravu strechy, poskytnúť príspevok vo výške 700,- eur.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Macháčová, p. Grznárik, p. Sopková, p. Sedlár,  p. Kováčiková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Beneš 

 

Poslanci schválili príspevok v sume 700,- eur rímskokatolíckej cirkvi na opravu strechy. 

 

Starostka navrhla poslancom aby na ďalšom zasadnutí komisií venovali pozornosť príprave 

VZN o zápise prvákov a originálnych kompetenciách, VZN o nakladaní s odpadmi, VZN 

o parkovaní, VZN o držaní psov a komisiu pre šport kultúru a duchovno vyzvala na prípravu 

a aktívnu účasť na kultúrno-spoločenských udalostiach do konca roka.  

Pozvala poslancov na sobotnú akciu.  

 

 Správa o činnosti 

Starostka predniesla správu o činnosti, ktorá je priložená k zápisnici.  

 

Poslankyňa Sopková informovala v mene cestárov, že teraz v októbri je schválených 257 

metrov opravy cesty čo sa vynechalo pri bytovkách na Doline a budúci rok schválili 467 m 

oprava od vrchu ako sa vchádza do slivkového sadu.   

 

Poslankyňa Kováčiková požiadala o opravu prepadnutého kanála v Obsolovciach a zároveň 

sa informovala o možnosti pristaviť prístrešok k domu smútku v Obsolovciach.  

Starostka jej odpovedala, že  zamestnanci OÚ opravia poklop a po predložení poslaneckého 

návrhu sa môže výstavba prístrešku zahrnúť do rozpočtu na budúci rok.   

 

Poslanec Beneš sa informoval či sa plánuje nejaké osvetlenie (dve tri lampy) a žiadal vytvoriť 

nájazd na most napr. pre kočíky.  

Starostka informovala, že osvetlenie sa neplánuje, oproti je stĺp verejného osvetlenia, doplní 

sa len oplotenie a nájazd vybudujú pracovníci OÚ.   

 

Poslanec Grznárik bol poverený v mene účastníkov zájazdu do Skalice poďakovať za 

poskytnutie autobusu, za občerstvenie a p. Milatovi za bezpečnú jazdu.  

Poslankyňa Kováčiková informovala o probléme s osvetlením v Obsolovciach v prípade 

nepriaznivého počasia dochádza ku skratom   

Starostka informovala, že je možnosť získať dotáciu na verejné osvetlenie. Môžeme 

naplánovať do budúceho roku.    

 

K bodu  6. Návrh na uznesenie 

Poslankyňa p. Balajková predniesla návrh na uznesenie.  

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh uznesenia. 
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili predložený návrh na uznesenie.  

 

K bodu  7. Ukončenie 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 

o 20,08 hod. ukončila. 

 

 

 

 

 

......................................................   .................................................... 

MVDr. Jana Martonková     Ing. Monika Laciková 

           starostka obce             zapisovateľka 

 

 

Overovatelia:  

 

 

 

............................................    ....................................................                                           

      Stanislav Grznárik             Gabriela Macháčová 
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Uznesenie 

z  5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,  konaného dňa  29. 09. 2015 

 

 

A.        B e r i e   n a    v e d o m i e : 

 

1. Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení zo 4. verejného rokovania OZ   

2. Informáciu o čerpaní rozpočtu za I. polrok 2015 

3. Oznámenie MVDr. Pípaša 

4. Informáciu p. Farkašovej 

5. Žiadosť o predĺženie prenájmu obchodných priestorov p. Mokrej 

4.    Správu o činnosti obecného úradu 

 

B.  S ch v a ľ u j e: 

 

1. Program 5. zasadnutia OZ  

2. Overovateľov zápisnice – p. Grznárik a p. Macháčová  

3. Členov návrhovej komisie – p. Beneš, p. Balajková a p. Kováčiková 

4. Príkaz starostky na  vykonanie inventarizácie k 31. 12. 2015 a vymenovanie členov 

inventarizačných komisií  

5.  Podanie žiadosti o poskytnutie podpory formou dotácie z  enviromentálneho fondu na rok  

     2016, B 2.2 POD-ZD2/obnova a tvorba zelených verejných priestranstiev a zelených zón v  

     zastavanom území 

6.  Príspevok v sume 700,- eur rímskokatolíckej cirkvi na opravu strechy 

 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce  

 

 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 

 


